

Call for papers / Appel de textes

International Journal of Canadian Studies / Revue internationale d'études canadiennes

The *International Journal of Canadian Studies* will publish a thematic section entitled ***New Generation***, in its issue #59 in early 2020. Scholars in their early career are invited to submit a manuscript in English or French that they have presented at a conference, congress or workshop in 2018 or 2019, in any area of Canadian Studies. The Journal is particularly interested in interdisciplinary work.

For this issue, we define “early career” flexibly. This includes graduate students, postdoctoral fellows and pre-tenure faculty members. Other profiles may be considered on an individual basis.

For further information, contact the editors:

Claude Denis
cldenis@uottawa.ca

David Staines
David.Staines@uottawa.ca

Nadine Fabbi
nfabbi@uw.edu

To submit a manuscript, consult “guidelines” at http://bit.ly/IJCS_Submissions

Δ ∇ Δ

La *Revue internationale d'études canadiennes* publiera une section thématique intitulée ***Nouvelle génération***, dans son numéro 59 au début de 2020. Les auteur-e-s en début de carrière sont invité-e-s à soumettre un manuscrit en anglais ou français, qui aura été présenté lors d'un congrès, colloque ou atelier en 2018 ou 2019, dans tous les secteurs des Études canadiennes. La *Revue* est particulièrement intéressée à publier des travaux interdisciplinaires.

Pour ce numéro, nous définissons « début de carrière » de manière flexible. Sont inclus les étudiant-e-s de cycles supérieurs, les chercheurs postdoctorants et les professeurs avant la permanence. D'autres profils pourront être considérés sur une base individuelle.

Pour plus d'information, contacter les rédacteurs :

Claude Denis
cldenis@uottawa.ca

David Staines
David.Staines@uottawa.ca

Nadine Fabbi
nfabbi@uw.edu

Pour soumettre un manuscrit, consultez les “guidelines” à l'adresse http://bit.ly/IJCS_Submissions